
  

 

 

 

 

Møtereferat 
 

Oppvekst og levekår 

Mosterøy skole 

 

Gruppe: Samarbeidsutvalget Mosterøy skole 

Møtested: Mosterøy skole, Personalrom 

Møtedato/ -tid: Onsdag 23.10.2024 kl. 18.00-19.30 

Deltakere: 

 

 

Referent: 

Ingebjørg K. Finnesand (FAU), Karl Olav Hodnefjell (nestleder, FAU), Bente Søvik (rektor), 

Kristine Flatebø (lærer), Hanne K. Dirdal (lærer), Mona Sem Klausen (andre ansatte), Siril 

Margrethe Molenaar (elev) og Elvira E. Sørheim (elev) 

Bente Søvik 

 
REFERANSE  JOURNALNR DATO 

  29.10.24 

 

Sak nr.:  

06/24 Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent 

 

07/24 Samarbeidsutvalgets funksjon og sammensetning 

Rektor gikk gjennom opplæringslovens bestemmelser. 

 

 I Stavanger kommune sin forskrift om skoleregler er det fastsatt at skolen skal ha et 

samarbeidsutvalg. Utvalget gir råd og kommer med forslag til skoleledelsen.  Utvalget 

skal få være med på å planlegge, gjennomføre og vurdere skolens virksomhet, blant 

annet arbeidet med skolemiljøet, kvalitetsutvikling i opplæringen og fastsettingen av 

skoleregler. Utvalget skal ikke behandle saker som er omfattet av lovfestet taushetsplikt.  

 

Samarbeidsutvalget skal bestå av seks eller ni personer: like mange elever, foreldre og 

ansatte. I tillegg møter rektor som sekretær for utvalget. Elevene har møte-, tale- og 

forslagsrett i samarbeidsutvalget, men ikke møteplikt. Elevene kan melde inn og 

forberede saker til utvalget. Foreldrene, lærerne og skoleledelsen kan også melde inn og 

forberede saker til samarbeidsutvalget.  

 

Vi ble i møte enig om at samarbeidsutvalget på Mosterøy skole skal bestå av seks 

personer i tillegg til rektor. 

 

 

08/24 Konstituering 

• Ingebjørg Finnesand ble valgt til leder. 

• Karl Olav Hodnefjell ble valgt til nestleder 

• Rektor Bente Søvik ble valgt til sekretær. 

 

 



 

2/2 

Sak nr.:  

Møteplan for skoleåret 2024-2025  

Møteplan ble gjennomgått.  

Utvalget har rutinemessig to møter i halvåret fra år 2025. Vi ble enig om å legge møtene 

til onsdag kl. 14.30-15.30. Se møteplan for datoer. 

09/24 Skolerute 2025-2026 

Skoleruta blir fastsatt for hver enkelt skole med utgangspunkt i veiledende skolerute for 

Stavanger kommune. 

 

Mosterøy skole har valgt å legge planleggingsdagene til 11.08.25, 12.08.25, 13.08.25, 

13.11.25, 14.11.25, 02.01.26 

 

10/24 Opplæringsloven §12 

Ingen kommentarer til handlingsplanen for trygt og godt skolemiljø (vedlagt innkalling). 

Vi gikk gjennom hovedpunkter i planen. Planen er revidert etter ny opplæringslov. 

Rektor skal oppdatere nytt tiltaksskjema i planen. 

11/24 Økonomi 

Skolen har fortsatt et høyt overforbruk. 95 % av budsjettet går til lønn. Pr dags dato 

ligger det an til et overforbruk på ca. 2 millioner for dette budsjettåret. Overforbruket er 

en stor nedgang fra forrige regnskapsår. SFO har også et stort overforbruk, her må en se 

på tiltak for å redusere overforbruket som f.eks SFO sin åpningstid som er 07.00. Dette 

er ikke noe foresatte betaler for, og går ut over bemanningen etter skoletid.  

 

Rektor har ikke fått budsjettet for 2025 foreløpig. 

 

Rektor gjorde rede for lærernormen som sier at det være én lærer per 15 elever i 1. til 4. 

klasse og én lærer per 20 elever i 5. til 10. klasse. På Mosterøy skole er vi godt innenfor 

kravet da vi har 13,5 elever pr lærer på 1.-4. trinn og 16 elever pr lærer på 5. – 7. trinn. 

 

12/24 Orienteringssaker fra elevrådet og FAU 

Elevrådet: 

- Reflekslotteriet er i gang.  

- Elevrådet skal møtes 29.10.24, for å se på handlingsplanen for trygt og godt 

skolemiljø samt begynne å se på Stavanger kommune sin forskrift om 

skoleregler. 

FAU: 

- Det ble valgt leder, nestleder og sekretær i første FAU- møte  

- Fau har valgt å jobbe med foreldreengasjement  

- FAU planlegger å opprette et utvalg rundt sosiale medier som igjen kan lage 

anbefalte retningslinjer 

- Fau skal opprette spondgruppe 

- Nattereavner bli tatt opp som tema ved neste FAU-møte 

13/24 Eventuelt 

Rektor gikk gjennom hovedpunkter i Stavanger kommune sin forskrift om skoleregler. 

Dette vi også bli tatt opp i FAU og elevråd 

 

 

Mvh Bente Søvik 


